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PROTOKÓŁ  Nr XXXIV/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

przeprowadzonej w zdalnym trybie obradowania 

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 13.47 

 

 

Obradom  przewodniczył :  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz 

  

 

 Otwarcia obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów 
wydziałów i jednostek organizacyjnych, radiosłuchaczy,  wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za 
pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych 
w postaci nagrania obrazu i dźwięku.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż zgodnie 
z Postanowieniem Nr 44/2021 Komisarza Wyborczego w Bydgoszczy II z dnia 14 kwietnia 2021 r., w związku 
ze stwierdzeniem wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, Pana Mariusza 
Malikowskiego, wybranego w okręgu wyborczym nr 3 z listy nr 16 zgłoszonej przez Komitet Wyborczy 
Wyborców Sławomira Napierały Razem dla Nakła, na jego miejsce wstępuje kandydat z tej samej listy, który 
w wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów – Pani Mieczysława Ewa Palicka. Dodał, iż przed 
przystąpieniem do wykonywania mandatu radnego, radny musi złożyć ślubowanie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski odczytał rotę ślubowania. 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców” 
 
Pani Mieczysława Palicka wypowiedziała „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej złożył gratulacje nowej radnej Pani Mieczysławie Palickiej. 
 

W dalszej części przystąpiono do sprawdzenia quorum. Obecnych było 19 radnych, czyli wymagane quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. Radny nieobecny usprawiedliwiony: Michał Krzoska. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł 

Wiśniewski, zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad pkt 4 oo tj. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku w sprawie bezpieczeństwa i urządzenia sygnalizacji świetlnej przejść dla pieszych na 

nakielskim rynku, pkt 4 pp tj. projektu uchwały w sprawie w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/648/2021 

Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 25 marca 2021 r. oraz pkt 4 qq tj. projektu uchwały w sprawie 
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przyjęcia „Kompleksowej koncepcji transportu osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności dla Miasta 

i Gminy Nakło nad Notecią”. Następnie zwrócił się z pytaniem czy są jeszcze uwagi do przesłanego porządku 

obrad.  

Wobec braku innych wniosków w sprawie zmian do porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek w sprawie dodania do porządku obrad pkt 4 oo 

tj. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie bezpieczeństwa i urządzenia sygnalizacji 

świetlnej przejść dla pieszych na nakielskim rynku.  

„Za” dodaniem do porządku obrad projektu uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek 

w sprawie dodania do porządku obrad pkt 4 pp tj. projektu uchwały w sprawie w sprawie uchylenia uchwały 

nr XXXIII/648/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 25 marca 2021 r. 

„Za” dodaniem do porządku obrad projektu uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie dodania do porządku obrad pkt 4 qq tj. projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Kompleksowej koncepcji transportu osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności dla Miasta i Gminy 

Nakło nad Notecią”. 

„Za” dodaniem do porządku obrad projektu uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie głosowano nad zatwierdzeniem porządku obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad 

Notecią wraz ze zmianami. 

„Za” przyjęciem porządku  obrad głosowało 19 radnych tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 
się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XXXII i XXXIIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 

b) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego i deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego 

c) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Nakło nad Notecią do realizacji projektu partnerskiego 

w ramach Osi Priorytetowej 10. Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.1 Kształcenie ogólne i zawodowe 
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w ramach ZIT, Poddziałanie 10.1.2 Kształcenie ogólne w ramach ZIT Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014 – 2020 

d) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Nakło nad 

Notecią  

e) współdziałania z jednostkami samorządu terytorialnego tworzącymi Stowarzyszenie Metropolia 

Bydgoszcz na rzecz opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Bydgoskiego 

Obszaru Funkcjonalnego (SUMP BydOF) 

f) wyrażenia zgody na utworzenie Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa "KZN - Bydgoski" Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością  

g) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w nowotworzonej Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa "KZN - 

Bydgoski" Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

h) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 

w obrębie Polichno, gmina Nakło nad Notecią 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  położonej w obrębie Paterek  

j) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym 

k) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

l) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

m) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

n) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

o) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

p) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

q) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

r) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

s) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

t) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

u) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

v) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

w) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

x) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 



4 

 

y) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

z) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

aa) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

bb) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

cc) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

dd) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

ee) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

ff) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

gg) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

hh) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

ii) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

jj) braku podstaw do uwzględnienia petycji 

kk) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela wchodzącego w skład Zgromadzenia Związku Gmin 

Kcynia, Nakło, Szubin 

ll) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią 

mm) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

nn) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

oo) rozpatrzenia wniosku w sprawie bezpieczeństwa i urządzenia sygnalizacji świetlnej przejść dla 

pieszych na nakielskim rynku 

pp) uchylenia uchwały nr XXXIII/648/2021 Rady miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 25 marca 2021 r. 

qq) przyjęcia „Kompleksowej koncepcji transportu osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności dla 

Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

5. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 rok oraz potrzeby 

w zakresie pomocy społecznej 

6. Informacja dotycząca zasobów pomocy społecznej 

7. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach  

8. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

9. Zakończenie obrad  
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Ad. 2  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokół  
z XXXII sesji ( 18 marca 2021 roku) został sporządzony, przesłany radnym w wersji elektronicznej oraz  
wyłożony w Biurze Rady Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag. W związku z powyższym poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.    
„Za” przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw”  
i „wstrzymujących się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
Następnie Przewodniczący Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokół z XXXIII sesji ( 25 marca 2021 roku) 
został sporządzony, przesłany radnym w wersji elektronicznej oraz  wyłożony w Biurze Rady Miejskiej. Nikt 
nie wniósł żadnych uwag. W związku z powyższym poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej 
sesji Rady Miejskiej.    
„Za” przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw”  
i „wstrzymujących się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

 

Ad. 3  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż sprawozdanie 
Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Nakle nad 
Notecią zostało sporządzone i przesłane radnym w wersji elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 
8 do niniejszego protokołu.  
 

Radny Jan Marciniak – podziękował, w imieniu mieszkańców za realizację inwestycji przy ulicy Młyńskiej, 
gdyż znacznie poprawiło się bezpieczeństwo pieszych oraz poruszających się pojazdów. Następnie zapytał się 
odnośnie przetargu na nadzór inwestorski, gdyż złożone oferty znacząco różnią się cenowo. Czy tylko cena 
decyduje o wyborze? Zdaniem radnego lepiej było by wybrać droższą ofertę, aby nadzór był częściej 
przeprowadzany podczas problemowych inwestycji. 
Burmistrz Sławomir Napierała odpowiedział, iż  wyłonienie wykonawców odbywa się zgodnie z prawem 
zamówień publicznych. W przypadku znaczących równic w ofertach, oferenci są wzywani do złożenia 
stosowych wyjaśnień. Wówczas pod uwagę w prowadzonym postępowaniu brane są oferty z wyjaśnieniami 
zgodnymi z literą prawa. Przy nadzorach inwestorskich staramy się wybierać firmy, które przeprowadzą tzw. 
nadzór twardy czyli częsty i wymagający. Przy wyborze oferty oprócz cenny bierzemy pod uwagę również 
częstotliwość wizytowania inwestycji. 
 
Radna Katarzyna Borzych-Kubacka – poprosiła o jak najszybsze wznowienia prac na nabrzeżu Noteci, które 
powinny być priorytetem ze względu na bezpieczeństwo spacerowiczów.  
 
Radny Dariusz Domek – poprosił o wskazanie różnic pomiędzy warunkami najmu mieszkań budowanych 
w ramach Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej - SIM  a programu Mieszkanie Plus. 
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała udzielił odpowiedzi. Poinformował, iż formy umów są w trakcie 
opracowywania. Natomiast idea programu Mieszkanie Plus to mieszkania w czynszu komercyjnym tzn., 
że najemca w czynszu będzie pokrywał koszty wybudowania lokalu oraz jego utrzymania. Po upływie 25 lat 
będzie mógł wykupić mieszkanie od gminy za przysłowiową złotówkę, gdyż przez cały okres płacenia czynszu 
najemca pokrył koszty wykupu lokalu. W przypadku mieszkań wybudowanych w ramach spółek SIM czynsze 
będą niższe, gdyż mieszkania będą w ok. 40 % dotowane z budżetu państwa. Natomiast po upływie 25 lat, 
kiedy najemca będzie chciał wykupić lokal, wówczas musi dopłacić różnicę pomiędzy kwotą wpłaconą 
w ramach czynszu pomniejszoną o fundusz remontowy i inne opłaty a wartością rynkową mieszkania. Przy 
obu programach nie jest wymagana zdolność kredytowa czy też zaciągnięcie kredytu hipotetycznego. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł wiśniewski podkreślił, iż są to dwa odrębne 
programy i nie konkurują one ze sobą. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała dopowiedział, iż istnieje bardzo duże zapotrzebowanie na 
terenie naszej Gminy na mieszkania. Dlatego chcemy spełnić oczekiwania mieszkańców, stąd różna forma 
budownictwa. Musimy pamiętać że te mieszkania nie maja nić wspólnego z budownictwem deweloperskim. 
Planujemy budowę w ramach SIM również na terenach wiejskich. 
 
Radny Jan Światłowski ad vocem – dopowiedział, iż nasza Gmina jest wyjątkiem na skalę kraju, gdyż 
budujemy mieszkania. Programów mieszkaniowych było już sporo, ale odsetek wybudowanych w ich ramach 
mieszkań w całym kraju jest niewielki. Zdaniem rządzących nie udało się w pełni zrealizować programu 
Mieszkanie Plus. Mimo wszystko jednak nasza gmina widnieje na liście miast, w których inwestycje z tego 
projektu będą realizowane, a dokładnie chodzi o budowę wspomnianych wcześniej 190 mieszkań. Radny 
popiera rozwój budownictwa. Stwierdził, iż nie powinniśmy zbytnio rozbudzać nadziei, gdyż niektóre 
uwarunkowania nie są zależne od samorządu. Na koniec Radny dodał, że w przypadku programu Mieszkanie 
plus to na gminę spada duża odpowiedzialność za wybudowane mieszkania oraz co zrobić w sytuacji kiedy 
najemca nie będzie płacił czynszu. Natomiast w przypadku SIM, to spółka będzie ponosiła tą 
odpowiedzialność. 
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała w uzupełnieniu wypowiedzi radnego dodał, iż komisja 
Negocjacyjna jest już na etapie wyłonienia wykonawcy, który będzie budował Osiedle Mieszkaniowe w Nakle 
nad Notecią oraz inspektora nadzoru. Planujemy aby  przekazanie placu budowy nastąpiło w miesiącu lipcu 
najpóźniej w sierpniu tego roku.  Zainteresowanie firm było bardzo duże. Na uwagę zasługuje fakt, 
iż potencjalni wykonawcy mieszczą się w pierwotnych założenia finansowych planowanej inwestycji, a to 
gwarantuje jej realność. 
 
Radna Monika Młynarczyk – zadała pytanie odnośnie ogłoszonego postępowania polegającego na 
wykonaniu aplikacji mobilnej. Zapytała się czego dotyczy ta aplikacja i czy będzie służyła możliwości 
wypożyczenia roweru miejskiego? Czy te zadania wynikają z programu na rzecz redukcji emisji 
komunikacyjnej czy Programu Human Smart City. 
Burmistrz Sławomir Napierała, potwierdził, iż te wszystkie działania służą do wyłonienia czy też do ustalenia 
sieci punktów dostępowych do rowerów oraz do zakupu pilotażowego roweru w ramach Human Smart City. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż w sesji bierze udział 20 radnych. 

 
Ad. 4 a 

Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 wraz z autopoprawkami.  

Radny Jan Światłowski – złożył podziękowania za uwzględnienie w budżecie wniosku złożonego przez Klub 

Razem dla Nakła dotyczącego przekazania środków finansowych na wymianę źródeł ciepła. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/717/2021 i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 b 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego i deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/718/2021 i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 c  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Nakło nad Notecią do realizacji projektu partnerskiego w ramach Osi Priorytetowej 10. 

Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.1 Kształcenie ogólne i zawodowe w ramach ZIT, Poddziałanie 10.1.2 

Kształcenie ogólne w ramach ZIT Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/719/2021 i stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 4 d 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/720/2021 i stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 e  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie współdziałania 

zjednostkami samorządu terytorialnego tworzącymi Stowarzyszenie Metropolia Bydgoszcz na rzecz 

opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Bydgoskiego Obszaru Funkcjonalnego (SUMP 

BydOF).  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/721/2021 i stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 f 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa "KZN - Bydgoski" Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/722/2021 i stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4 g  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w nowotworzonej Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa "KZN - Bydgoski" Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością wraz z autopoprawkami.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/723/2021 i stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 4 h 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Polichno, gmina Nakło 

nad Notecią.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/724/2021 i stanowi załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 4 i 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości  położonej w obrębie Paterek.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/725/2021 i stanowi załącznik nr 26 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 j 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/726/2021 i stanowi załącznik nr 28 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 k 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  
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Radny Daniel Kończak – zaproponował aby w treści uchwały lub uzasadnienia zawrzeć zapis dotyczący celu 

wydzierżawienia działki, gdyż taka informacja byłaby przydatna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski stwierdził, iż jest to propozycja radnego, która może być 

rozważona w przyszłości. Natomiast forma użytkowania działki wynika z planu zagospodarowania 

przestrzennego, jest także określona w projektach uchwał (np. jako grunty rolne). 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/727/2021 i stanowi załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 4 l 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/728/2021 i stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu . 

 

Ad. 4 m 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych.  Jeden głos „przeciw”. Głosów „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/729/2021 i stanowi załącznik nr 34 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 n 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/730/2021 i stanowi załącznik nr 36 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 o 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/731/2021 i stanowi załącznik nr 38 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 p 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/732/2021 i stanowi załącznik nr 40 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 q 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/733/2021 i stanowi załącznik nr 42 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 r 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/734/2021 i stanowi załącznik nr 44 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 s 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/735/2021 i stanowi załącznik nr 46 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 t 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/736/2021 i stanowi załącznik nr 48 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 u 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/737/2021 i stanowi załącznik nr 50 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 v 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/738/2021 i stanowi załącznik nr 52 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 w 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/739/2021 i stanowi załącznik nr 54 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 x 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/740/2021 i stanowi załącznik nr 56 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 y 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/741/2021 i stanowi załącznik nr 58 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 z 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/742/2021 i stanowi załącznik nr 60 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 aa 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/743/2021 i stanowi załącznik nr 62 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 bb                                                      

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/744/2021 i stanowi załącznik nr 64 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 cc 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/745/2021 i stanowi załącznik nr 66 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 dd 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/746/2021 i stanowi załącznik nr 68 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 ee 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/747/2021 i stanowi załącznik nr 70 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 ff 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/748/2021 i stanowi załącznik nr 72 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 gg 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/749/2021 i stanowi załącznik nr 74 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 hh 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/750/2021 i stanowi załącznik nr 76 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 ii 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/751/2021 i stanowi załącznik nr 78 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 jj 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

braku podstaw do uwzględnienia petycji.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/752/2021 i stanowi załącznik nr 80 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 kk 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przed przedstawieniem projektu uchwały w sprawie 

wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela wchodzącego w skład Zgromadzenia Związku Gmin Kcynia, Nakło, 

Szubin poprosił o składanie kandydatur. Przewodnicząca Klubu „Koalicja Obywatelska” Monika Młynarczyk 

zgłosiła kandydaturę radnego Zdzisława Sella. Swoje poparcie dla tej kandydatury przedstawił 

Przewodniczący Klubu Radnych „Razem dla Nakła”, radny Jan Światłowski. Również Przewodniczący Klubu 

Prawo i Sprawiedliwość, radny Sławomir Krainski, w imieniu Klubu poparł kandydaturę radnego Sella.  

Zgłoszony Radny Zdzisław Sell wyraził zgodę na kandydowanie. Wobec braku innych kandydatów 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski zarządził głosowanie w sprawie zamknięcia listy 

kandydatów. Za” zamknięciem listy kandydatów głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących 

się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Zdzisława Sella. 

Za” kandydaturą Zdzisława Sella głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projektu uchwały w sprawie 

wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela wchodzącego w skład Zgromadzenia Związku Gmin Kcynia, Nakło, 

Szubin. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jeden głos „wstrzymujący się”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/753/2021 i stanowi załącznik nr 84 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 ll 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/754/2021 i stanowi załącznik nr 86 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 mm 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/755/2021 i stanowi załącznik nr 88 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 nn 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/756/2021 i stanowi załącznik nr 90 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 oo 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku w sprawie bezpieczeństwa i urządzenia sygnalizacji świetlnej przejść dla pieszych na 

nakielskim rynku.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jeden głos „wstrzymujący się”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/757/2021 i stanowi załącznik nr 92 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 pp 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Tadrowska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/648/2021 Rady miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 25 marca 2021 r.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/758/2021 i stanowi załącznik nr 94 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 qq 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Tadrowska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Kompleksowej koncepcji transportu osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności dla 

Miasta i Gminy Nakło nad Notecią.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIV/759/2021 i stanowi załącznik nr 96 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 5 
Kolejny punkt to Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 rok 
oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej. Sprawozdanie zostało obszernie przedstawione przez 
Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Ewę Tadrowską na wszystkich komisjach. Do 
przedstawionego sprawozdania nie wniesiono uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 97 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 6 
Następny punkt to Informacja dotycząca zasobów pomocy społecznej. Informacja została obszernie 

przedstawiona przez Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Ewę Tadrowską na 

wszystkich komisjach. Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. Informacja stanowi załącznik nr 98 

do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż w okresie 
międzysesyjnym do Biura Rady nie wpłynęła żadna interpelacja oraz zapytanie.  
Radny  Antoni Żygowski podczas sesji złożył interpelację. Interpelacja stanowi załącznik nr 99 do niniejszego 
protokołu. 
  
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski omówił sprawy bieżące rady.  
Poinformował, iż składał kwiaty pod pomnikiem katyńskim przy kościele św. Wawrzyńca w Nakle and Notecią 
z okazji dnia pamięci ofiar Zbrodni Katyńskiej. Natomiast Wiceprzewodnicząca Monika Młynarczyk brała 
udział w uroczystościach związanych z upamiętnieniem ofiar obozu w Potulicach. Ponadto Radni Rady 
Miejskiej brali udział w konferencjach online organizowanych w ramach programu Human Smart City oraz 
w bieżących odbiorach robót budowlanych i modernizacyjnych. 
 

Ad. 8 
Radna Katarzyna Borzych-Kubacka - zawnioskowała o naprawę nawierzchni na ulicy Hallera tj. począwszy od 
skrzyżowania z ul. Dąbrowskiego poprzez ul. Podgórną oraz Plac Zamkowy. Stwierdziła, iż po zimie oraz 
prowadzonych pracach archeologicznych droga jest w złym stanie. 
 
Radna Ewa Haberska – przestawiła problemy, z jakimi borykali się seniorzy, w pierwszych miesiąca 
przeprowadzanych szczepień przeciwko Covid-19, tj. brakiem wolnych miejsc, przekładanymi terminami czy 
utrudnionym kontaktem telefonicznym z przychodniami. Następnie Radna podziękowała Burmistrzowi 
Sławomirowi Napierale za utworzenie punktu szczepień mieszczącego się w Nakielskim Ośrodku Kultury. 
 
Radny Sławomir Krainski – poinformował, iż klub radnych Prawa i Sprawiedliwości jest przeciwny 
wprowadzeniu zmian w planie zagospodarowania przestrzennego w okolicach ulicy Mroteckiej w Nakle nad 
Notecią. Ponadto dodał, iż popiera inicjatywę budowania mieszkań w naszej Gminie. Stwierdził, iż musimy 
działać tak aby nie zaszkodzić naszym prywatnym przedsiębiorcą. 
 
Radny Jan Grabarski - poprosił o naprawę nawierzchni drogi gminnej na osiedlu Łokietka, a w szczególności 
załatania dziur. Radny poinformował, iż 8-9 maja br. w Chorwacji odbędą się 21 zawody Pucharu Europy 
w rzutach. Naszym reprezentantem będzie zawodnik Luks Star Nakło Dawid Wegner w kategorii rzutu 
oszczepem. Jest to pierwsza taka sytuacja w historii, aby w Pucharze Europy był przedstawiciel naszej gminy. 
 
Radny Zdzisław Sell – podziękował prezesowi Sławomirowi Sobczakowi za uprzątnięcie terenu przy ulicy 
Przemysłowej w Paterku oraz zasugerował zmianę nawierzchni lub jej wyremontowanie, gdyż jest to ulica 
dojazdowa do wielu zakładów pracy. 
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Radna Anna Karolczak - złożyła pisemny wniosek dotyczący zamontowania progów zwalniających na ulicy 
Spacerowej w Paterku. Wniosek stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu. 
Radna zapytała się czy już coś wiadomo odnośnie złożonego pisma do Marszałka w spawie przesunięcia 
znaków na ulicy Szubińskiej w Paterku oraz założenia sygnalizacji świetlnej przy przejściu dla pieszych na ulicy 
Kcyńskiej (przejście z osiedla do szkoły).  Kolejne pytanie dotyczyło budowy zbiornika retencyjnego 
i zaplanowania wokół niego terenu rekreacyjno – wypoczynkowego. Następnie radna spytała się o możliwość 
budowy placu zabaw dla dzieci na działkach gminnych położonych przy ulicy Szubińskiej w Paterku. 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała. Poinformował, iż wszystkie remonty 
cząstkowe dróg będą wykonane po uzupełnieniu budżetu o środki finansowe niezbędne na te wydatki. Część 
środków w tym roku została już wykorzystana przez akcję zima, która była kosztowna. Na ten cel wydano 
400 000 zł. Ponadto Burmistrz w sprawie budowy mieszkań zgodził się ze słowami radnego Krainskiego, 
iż musimy działać roztropnie, żeby nie naruszać rynku komercyjnego. Podziękował za informację przekazaną  
od radnego Jana Grabarskiego odnośnie Dawida Wegnera. Stwierdził, że jest to kolejny dowód na to, aby 
w Nakle nad Notecią powstało zaplecze lekkoatletyczne na stadionie. W tej kwestii mamy również 
zapewnienia Ministra Sportu. Następnie Burmistrz udzielił odpowiedzi radnej Annie Karolczak. 
Poinformował, iż decyzje w zakresie wszelkich zmian w obrębie dróg wojewódzkich leżą po stronie zarządcy 
tych dróg. Ze względu na brak środków w budżecie partycypacja w kosztach jest niemożliwa. Odnośnie 
zagospodarowania terenu przy zbiorniku retencyjnym, będzie to podlegało rozwadze. Musimy jednak 
pamiętać, że zbiornik ten nie będzie gromadził wód czystych. Będą to wody opadowe, deszczowe, które będą 
doprowadzone w ramach kanalizacji drogi wojewódzkiej nr 246. Burmistrz poinformował, iż plac zabaw jest 
zaplanowany w koncepcji zabudowy mieszkaniowej szeregowej czy wielomieszkaniowej na tym terenie. 
 
Radny Dariusz Domek - złożył wniosek odnośnie poprawienia stanu dróg w sołectwie Gorzeń oraz drogi 
gminnej z Potulic do Brzózek.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski – poinformował, iż obchody Święta Narodowego 3 Maja 
z racji panującej pandemii ograniczą się do złożenia kwiatów na nakielskim rynku przez Burmistrza Miasta 
i Gminy oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej. Wszystko odbędzie się w reżimie sanitarnym. Natomiast 
w Radiu Nakło będzie transmitowana Msza Święta. 

 

Ad. 9 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 
Wiśniewski o godzinie 13.47 zakończył obrady XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  
 

 

 

Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

 

        
  Paweł Wiśniewski 

 

Marta Waszkiewicz                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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